
Medlemsmøte 6.mars 2020: 

 

1. Orientering om ny avtale med grunneier om utvidet leiet areal. 

Det er i 2019 inngått en avtale mellom grunneier og Skjærviken båtforening om leie av 

et tilleggsareal som vist under. 

 

 

2. Orientering om tilstanden til bryggeanlegget og hvilke tiltak som er gjennomført og 

planlagte aktiviteter. 

Skal byttes gummilager, elektrisk anlegg, bommer skal gåes over og fikses. 

Oppstramming av oppankring skal gjøres 

 

3. Styret setter fokus på sikkerhet og vil bruke 2020 til å gjennomgå og om nødvendig 

utarbeide prosedyrer for sikker løfting og sikker vinterlagring av båter. 

Foreningen har ansvaret for at vår virksomhet er sikker med tanke på: 

• Mennesker 

• Utstyr og verdier 

• Miljø 

Styret ønsker å sette fokus på dette og vil konkret jobbe med rutiner/instrukser for dette, 

bla.: 

• Løfting og transport 



• Vinterlagring 

Vi minner om våre retningslinjer for fortøyning av båter. Det er så langt på dette området 

vi har mest å hente for dels å ta vare på verdiene i både båter og brygger. 

Det innkommende forslaget om HMS ble diskutert under dette punktet, Styret tar med seg 

innspillet rundt HMS og lager HMS retningslinjer for havna.  

Farlig avfall skal taes hånd om den enkelte. Skal ikke settes borte ved 

søplekonteineren. 

 

4. Orientering om VA-prosjektet. 

Henning orienterte om fremdriften rundt vann og avløpt samt sanitærbygg. Tegninger 

over tilbygget ble presentert.  

Kom fram forslag om 2 toaletter under medlemsmøtet. Eventuelt ett toalett og ett 

pissoar. Bygg komiteen tar det opp til vurdering. 

 

5. Andre saker? 

Prising av opptakk/utsetting utenfor oppsatte tider, Styret tar dette med seg inn som en 

case. Og vil se på dette på ett styremøte. 

 

 


